



Tax Agency Number (TAN) 30003057 Tax Agency Approval Number (TAAN) 20013959



Book an appointment

Head Office : Hamdan St., Abu Dhabi, United Arab Emirates. Beside Grand Continental Hotel.

contact us tel : 0555108374 Email : info@libertytax-ae.com www.libertytax-ae.com P.O.Box : 9294



خدمات الأستشارات الضريبية Tax Consultancy Services

تسجيل الضريبة ومتابعة الفترات الضريبية Registration and follow up tax periods

تقديم الإقرار الضريبي والأسترداد Submission of tax return and refund

> دفع الضريبة المستحقة والغرامات Payment of due tax and fines

> > خدمات الوکیل الضریبی Tax agent services

مسك الدفاتر المحاسبية والتدقيق Book keeping and auditing





Introduction

LIBERTY TAX CONSULTANCY L.L.C

is a Consulting firm has its registered office in Abu Dhabi, UAE, established with an objective of providing assistance on core VAT services, tax management, accounting, bookkeeping, audit and wealth management services mainly focused in reliable and tax related services to small and medium scale enterprise in UAE.



شركة ليبرتي للاستشارات الضريبية ذ.م.م

هى شركة استشارية لها مكتب مسجل فى أبوظبى ,الأمارات العربية المتحدة , أنشئت بهدف تقديم المساعدة فى الخدمات الأساسية لضريبة القيمة المضافة وإدارة الضرائب والمحاسبة ومسك الدفاتر ومراجعة الحسابات وخدمات إدارة الثروات التى تركز بشكل رئيسى على الخدمات المعتمدة ذات الصلة الضريبية للمشاريع الصغيرة والمتوسطة فى دولة الإمارات العربية المتحدة





Our mission

is to provide cost effective but efficient professional services to the business community and support them to attain the optimum result that they can achieve under the prevailing economic conditions. We work hard every day to make Liberty Tax Consultancy llc the world's most respected consultancy firm.

Our aim is to use our unique experiences and expertise gained over a period of time with our own insights derived from the experience.

مهمتنا

مهمتنا هي توفير خدمات مهنية فعالة من حيث التكلفة وذات كفاءة لمجتمع الأعمال ودعمه لتحقيق النتيجة المثلى التى يمكن أن يحققها في ظل الظروف الاقتصادية نحن نعمل بجهد كل يوم لجعل شركة ليبرتي للاستشارات الضريبية ذ.م.م شركة الاستشارات الأفضل في العالم.



Togeth

we achieve more معاً نحقق المزيد

We are passionate to supporting our clients in achieving their business goals and targets, we want to deliver quality solutions to increase our client's productivity.

Our team is full of passionate people who love to come to work. It is probably because work is not regarded as a duty. It is fun!

فريقنا ملئ بالأشخاص المتحمسين الشغوفين للمجىء للعمل , ربما لان العمل لا يعتبر واجباً بل انه مت<mark>عة</mark> !



We Create Solutions

Accounting services

Bookkeeping and financial reports Finalization Financial statement preparation Accounting standards requirements

Auditing & assurance

Key areas in audit & assurance Statutory /audit Compilation of financial statements Control system review audit

خدمات التخطيط الضريبي Tax planning services

Vat consultancy services Tax planning services Filling returns with vat authorities

Management consulting

Management frame works Financial feasibility studies and market research Organizational consultancy

Outsourcing

Payroll Accounting Performance review Financial reporting





Accounting services

Bookkeeping and financial reports finalization :we help our clients to ensure that the company management find their accounting and bookkeeping hassle free and accurate . we are able to finalize your financial reports .

Financial statement preparation : the financial statements are one the important document of business for the process of budgeting ,forecasting and profit maximization .we are prepared to assist you in financial statement preparation . our team will work with you to optimize the transactions .

Accounting standards requirements : we can help our clients in implementing new accounting standards in their business with the following supports , identifying the financial reporting needs ,understanding the impact on accounting information systems , technical assistance in accounting issues and enhance the financial information .

خدمات المحاسبة

مسك الدفاتر والتقارير المالية النهائية ؛ نحن نساعد عملائنا على التأكد من أن إدارة الشركة تجد حساباتها ودفاترها خالية من التضارب ودقيقة . ونحن قادرون على وضع اللمسات الأخيرة على تقاريركم المالية . إعداد القوائم المالية ؛ تعد القوائم المالية واحدة من أهم وثائق الأعمال الخاصة بعملية وضع الميزانية والتوقعات وتعظيم الأرباح , ونحن على استعداد لمساعدتكم في اعداد القوائم المالية. وسيعمل فريقنا معكم على تحسين المعاملات .

متطلبات المعايير المحاسبية ؛ يمكننا مساعدة عملائنا في تطبيق معايير محاسبية جديدة في اعمالهم من خلال الدعم التالي ,تحديد احتياجات التقارير المالية ، وفهم التأثير على أنظمة المعلومات المحاسبية ، والمساعدة الفنية في القضايا المحاسبية ,وتعزيز المعلومات المالية



LIBERTY Tax Consultancy IIc



VAT Consultancy

Value Added Tax -Vat :With The Announcement By The Ministry Of Finance That Vat Will Be Implemented In The UAE By 1st January, 2018, Companies Are On A Limited Timeline To Prepare For The First Phase Of Vat Implementation In Their Business. Limitless Chartered Accountants Tax Department Have Already Made Substantial Progress On Preparing Their Tax Administration Systems And Focusing Its Clients To Develop Their Business In Preparation For Vat

- Vat Consultancy Services .
- Tax Planning Services .
- Filing Returns With Vat Authorities .
- Value Added Tax (Vat) Is An Indirect Tax Which Is In Place In More Than 150 Countries Globally.

إستشارات ضريبة القيمة المضافة

ضريبة القيمة المضافة : مــ6 إعلان وزارة المالية أنه سيتم تنفيذ ضريبة القيمة المضافة في الامارات بحلول 1 يناير2018، تكون الشركات على جدول زمنى محدود للتحضير للمرحلة الأولى مـن تطبيق ضريبة القيمة المضافة في أعمالها .ولقد أحرزت إدارة ضرائب المحاسبين القانونيين غير المحدودة تقدماً كبيراً بالفعل في إعداد نظمها لإدارة الضرائب وتركيز عملائها على تطوير أعمالهم استعداداً لضريبة القيمة المضافة.

- خدمات استشارات ضريبة القيمة المضافة
 - خدمات التخطيط الضريبي
- تقديم العائدات إلى سلطات ضريبة القيمة المضافة
- ضريبة القيمة المضافة هي ضريبة غير مباشرة موجودة في أكثر من 150 دولة على مستوي العالم.



Auditing & Assurance

The Financial Audit Is One Of The Important Part Of An Organization, Business Decisions And Strategies Are Taken On The Basis Of The Numbers Procured In The Financial Audits. It Is Our Duty To Deliver Reliable And Credible Financial Audit Information To Our Clients. We Do Auditing And Accounting Services With A Professional Manner. Our Main Aim Is That To Be The Best And Most Trusted Accounting Firm In Abu Dhabi, UAE. We Promise You The Best Auditing Support And Services Whenever It Is Required.

Key Areas In Audit & Assurance

- Statutory Audit
- Compilation Of Financial Statements
- •Implementation Of International Accounting Standard
- •Control System Review Audit
- •Keep Up To Date With Iass & Legislation Changes

التدقيق والضمان

التدقيق المالي هو أحد أهم أجزاء أي منظمة، تتخذ القرارات والاستراتيجيات التجارية على أساس الأرقام التي تنتج عن

عمليات التدقيق المالية ، من واجبنا تقديم معلومات مالية موثوقة ومعتمدة إلي عملائنا. ونحن نؤدي خدمات التدقيق والخدمات المحاسبية بطريقة مهنية. هدفنا الرئيسي هو أن نكون أفضل وأقوى شركة محاسبة موثوق بها في أبوظبي , الأمارات العربية المتحدة ونحن نعدكم بأفضل خدمات الدعم والتدقيق كلما تطلب الأمر .

المجالات الرئيسية فى التدقيق والضمان

- •التدقيق القانوني
- تجميع البيانات المالية
- تنفيذ معيار المحاسبة الدولية
- •تدقيق مراجعة نظام المرايبة



Outsourcing

التعاقــد الخارجـــــر

Payroll

كشف الرواتب

We Undertake The Payroll Process Of Our Clients And Administer Them Accurately And With Careful.

Accounting

المحاسبة

We Offer An Excellent Accounting Services. Our Team Is Well Experienced In accounting Software. Our Services Are The Best And Tailor –Made As Per Our Client Requirement Which Assures Complete Value For Money And Time

Financial Performance review

مراجعة الأداء المالي

By The Planning Business Procedures, Developing Reports And Doing Data Analysis, We Create Accurate Performance Reports For Our Clients. We Custom Design Our Reports According To The Requirement Of Our Client And Budget. The Process Is Flexible And Versatile Incorporating The Duration And Objective Of Each Assignment





Management Consulting

We Help You To Fine-Tune Your Business Or Organization To Improve Efficiency, Measure Success, Maximize Performance And Minimize Risk. Our Services Helps You In Developing. Our Core Consultancy Services Are :

- 1. Management Frame Works
- 2. Financial Feasibility Studies And Market Research
- 3. Organizational Consultancy
- 4. Human Resource
- 5. Information Technology

الإستشارات الإدارية

نساعدك على صقل عملك أو مؤسستك لتحسين الكفاءة وقياس النجاح وتحقيق أقصى قدر من الأداء وتقليل المخاطر. خدماتنا تساعدك على التطور.. خدماتنا الاستشارية الأساسية هي

- 1- أطار الإدارة
- 2- دراسات الجدوى المالية وأبحاث السوق
 - 3- الاستشارات التنظيمية
 - 4- الموارد البشرية
 - 5 -تكنولوجيا المعلومات



How Does Vat Function ?

A Vat Registered Entity Must Charge Output Vat To Their Customers On The Goods And Services Provided, Recover Input Vat That has been Suffered On Expenses And Purchases Which Related To their Taxable Outputs And Comply With The Administrative And Reporting Requirements Of The Vat Regulations, Vat Will Be Charged At Each Level Of The Supply Chain And Will Be Collected By The Business On Behalf Of The Government. We Provide Vat Consultancy Service With Extensive Experience, Resources And Exposure.

كيف تعمل ضريبة القيمة المضافة ؟

يجب علي الجهة المسجلة في ضريبة القيمة المضافة أن تقوم بتحصيل ضريبة الإنتاج على السلع والخدمات المقدمة من عملائها ، واستداد ضريبة القيمة المضافة التي تم تحميلها علي المصروفات والمشتريات التي تتعلق بمخرجاتها الخاضعة للضريبة والامتثال للمتطلبات الإدارية ومتطلبات الابلاغ الخاصة بلوائح ضريبة القيمة المضافة .سيتم فرض ضريبة القيمة المضافة علي كل مستوي من سلسله التوريد وسيتم تحصيلها من قبل الأعمال التجارية بالنيابة عن الحكومة . ونحن نقدم خدمة استشارات ضريبة القيمة المضافة مع خبرة واسعة وموارد كبيرة وممارسة ممتدة .



United Arab Emirates In Specific And GccCouncil In General Has Taken A Decision To Implement The Vat System With Effect From January 1, 2018. The Vat Rate Has Been Agreed At Rate Of 5% On Most Of The Goods And Services. Vat Will Most Likely Impact Every UAE Business And With 1st January 2018 Not Being Far, We Will Help You Be Prepared. Examining The Impacts Of Vat In The UAE On A Multi –Dimensional Basis –Cash Flow Implications, Accounting Obligations, It Systems, Governance Procedures –Making The Necessary

Changes And Testing The Results Is How We Intend To Equip Businesses To Be Vat Ready.



لقد اتخذت الإمارات العربية المتحدة بوجه خاص،ومجلس التعاون الخليجي بوجه عام، قراراً بتنفيذ نظام ضريبة القيمة المضافة اعتباراً من1 يناير 2018. تم الاتفاق علي معدل ضريبة القيمة المضافة بنسبة 5% علي معظم السلك والخدمات. وعلي الأرجح ستؤثر ضريبة القيمة المضافة على كل الأعمال التجارية فى دولة الإمارات العربية المتحدة . ومع حلول1 يناير 2018، سوف نساعدك علي الاستعداد .دراسة تأثيرات ضريبة القيمة المضافة في الإمارات العربية المتحدة علي أساس متعدد الأبعاد – الأثار المترتبة علي التدفق، والالتزامات المحاسبية، وأنظمة وإجراءات الحكومة وإجراء التغييرات اللازمة واختيار النتائج هي الطريقة التي نعتزم القيام بها من أجل استعداد الشركات لضريبة القيمة المضافة.



LIBERTY Tax Consultancy IIc